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Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady,  bez korekty.  
 

Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich 
i Strategii Rozwoju Powiatu 

Nr 15/2010   w dniu 08 listopada 2010r. 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 18.30 

 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. 
 

Sławomir Maciaszek 
- Przewodniczący Komisji Obecny 

2. Jerzy Springer 
- Wiceprzewodniczący   Komisji Obecny 

3. Irena Wojewódzka – Kucz 
- Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Józef Sulikowski Obecny 

5. 
 Andrzej Wieczorek Obecny 

6. 
 Wiesław Ewertowski Nieobecny 

7. Grzegorz Owczarzak Nieobecny  

8. Jerzy Piasecki Obecny 

9. Andrzej Bielecki Obecny 

10. Krzysztof Migasiewicz Obecny 

11. Michał Piechocki Obecny 

12. Zbigniew Grabowski Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Wiesław Ewertowski  
2. Grzegorz Owczarzak  

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu    
2. Edyta Owczarzak  – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu 
3. Barbara Linetty – Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia  

 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Założenia do projektu budżetu powiatu na 2011 rok. 
3. Opiniowanie  materiałów na sesję.  
4. Zakończenie posiedzenia.  
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2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
      KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW 

Przewodniczący Komisji Sławomir Maciaszek odczytał zebranym pismo otrzymane  
z Zarządu Powiatu, zawierające opinię do projektu Koncepcji Rozwoju i Funkcjonowania 
Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze.   
Członkowie Komisji dyskutowali o tej opinii wraz z kierownikiem PCPR. 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI 
 
1. Otwarcie posiedzenia 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady prowadził Przewodniczący 
Komisji Sławomir Maciaszek. Podczas otwarcia obrad  obecnych było 9 członków Komisji 
Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii  Rozwoju Powiatu oraz  goście zaproszeni na 
posiedzenie /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. Po powitaniu 
zgromadzonych i stwierdzeniu quorum i przyjęciu protokołu z poprzedniego posiedzenia  
(9 obecnych / za – 8, przeciw -0/ wstrzymujący się od głosu – 1), S.Maciaszek oddał głos 
gościom w celu realizacji tematyki posiedzenia. 
 
2. Założenia do projektu budżetu powiatu na 2011 rok. /D.Królczyk/ 

 
Skarbnik Powiatu przybliżył zgromadzonym kolejność działania nad budżetem w ramach 
procedury przyjętej przez RPW. Na 2011rok  brana jest pod uwagę w tym procesie, 
znowelizowana ustawa o finansach publicznych, w których wydatki bieżące nie mogą 
przekroczyć dochodów bieżących. Od 2014roku  wymagana będzie do przygotowywania 
Wieloletnia Prognoza Finansowa, która będzie brała pod uwagę do obliczania wskaźnika – 
wyniki finansowe z 3 ostatnich lat – czyli 2011, 2012 i 2013. Należy przewidzieć wszystkie 
ewentualne kroki dotyczące powstania i likwidacji jednostek – np.: likwidacji SKiOPS. Jeśli 
chodzi o wynagrodzenia w 2011 roku – jedyną grupą zawodową z 7% podwyżką będą 
nauczyciele. Dla pozostałych pracowników nie przewiduję się podwyżek chyba, że z  
oszczędności w budżetach jednostek. J.Piasecki zapytał, czy znany jest już wskaźnik WPF 
na 2011rok? D.Królczyk  odrzekła, że chodzi o wskaźnik o wartości 243.  
 
O godzinie 16.20 na salę obrad przybywa K.Migasiewicz – od tego momentu stan radnych – 
członków Komisji wynosi – 10 osób.   

      
3. Opiniowanie  materiałów na sesję.  
 

• Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o 
realizację zadań publicznych w ramach inicjatyw lokalnych /B.Linetty/ 
Zarys projektu uchwały przedstawiła B.Linetty. Radni J.Springer i S.Maciaszek 
proponowali  zmianę terminu składania wniosków grup nieformalnych. Według radnych 
termin do końca stycznia 2011- jest za krótki. Propozycja była, ażeby przedłużyć ten 
termin - w tym pierwszym roku działania tej uchwały - do końca kwietnia 2011r. 
B.Linetty odnotowała te informacje, którą to przedstawi na posiedzeniu Zarządu 
Powiatu.   Nie było więcej uwag.  

 
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 10/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU - 0 

 
• Podjęcie uchwały w sprawie  „Programu współpracy Powiatu Wągrowieckiego   

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2011 rok /B.Linetty/  
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Na 2011 rok w budżecie zaplanowanona zadania powiatu realizowane przez 
organizacje pozarządowe - 70.000zł. Program był konsultowany z tymi organizacjami. 
Wysłano pisma do 67 organizacji działających na naszym terenie, z prośbą o poprawki 
lub ewentualne wnioski do Programu. Ogłoszenia w tym temacie były umieszczone 
także w BIP oraz na tablicach ogłoszeniowych Starostwa Powiatowego.  
Nie wnoszono  uwag do Programu i projektu uchwały.   
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 10/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU - 0 

 
• Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Wągrowcu /B.Linetty/ 
Do statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej  w Wągrowcu – w związku z przygotowaniami 

do uruchomienia tomografu komputerowego – wprowadza się zapis dotyczący  
pracowni tomografii komputerowej. Nie było uwag do projektu uchwały. 

Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 10/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU – 0 

 
 

• Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010r. wraz  
z AUTOPOPRAWKĄ /D.Królczyk/ 
Proponowane zmiany w budżecie obejmują m.in.:  
- zwiększenia o 6.271zł planu na ekwiwalent dla osób fizycznych za wyłączenie gruntu 

za produkcji rolnej i wprowadzenie uprawy leśnej, 
- zwiększenie o kwotę 48.153zł zadania remontu mostu w Potrzanowie w ciągu drogi 

powiatowej 2034P, 
- zmniejszenie o 2.780zł decyzją wojewody środków na opracowania geodezyjne i 

kartograficzne, 
- wprowadzenie części oświatowej subwencji ogólnej 292.381zł – środki te pochodzą z 

rezerwy budżetu państwa (MOS Gołańcz), 
- zwiększenie wpływów ZSP nr 1 o 29.800zł z zysków z organizacji szkoleń  dla 

klientów OPS i ZAZ, 
- zwiększenie o 133.165zł wpływów z opłat środowiskowych z przeznaczeniem na 

wymianę okien w ZSP nr2. 
Pozostałe zmiany wynikają z przeniesień  środków między zadaniami w sferze 
oświatowej. Do oświaty trzeba było dołożyć po koniec bieżącego roku 723.791zł. Braki 
wynikały z celowego zaplanowania tak budżetu, aby mógł powstać MOS w Gołańczy. 
Budżet państwa powinien oddać środki zaangażowane na to zadanie – jednak 
dokonuje tego w ratach i w mniejszej kwocie ze względu na potrzeby powodziowe 
oświaty na południu kraju. Starosta wskazywał, że I rata dla nas wynosi 292.381zł 
natomiast druga będzie określona w wysokości – 360.000zł.  
Skarbnik Powiatu omówił też ogólnie propozycję zawarte w Autopoprawce Zarządu 
Powiatu.   Radni J.Sulikowski i J.Piasecki wątpili w celowość przekazania środków do 
szkoły muzycznej na zakup fortepianu do sali koncertowej (powiat - 20.000zł). 
sugerowali zmniejszenie kwoty i zwrócenie się o wsparcie szkoły do gmin 
wchodzących w skład powiatu. 
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 9/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU – 1 

 
 

• Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
gruntowej, zajętej pod drogę powiatową, położoną w miejscowości Panigródz 
gm. Gołańcz /M.Piechocki/ 
Projekt jest regulacją prawną gruntów przy drodze powiatowej, na której powstał 
chodnik. Nie wnoszono uwag.  
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 10/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU - 0 
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• Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
lokalu użytkowego /M.Piechocki/ 
Wynajmowany lokal użytkowany jest na gabinet USG. Obejmuje 14 m2. Koszt najmu 
1m2  wynosi 15zł. Nie było uwag. 
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 10/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU - 0 

 
 

• Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawidłowości 
wykorzystywania dotacji dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o 
uprawnieniach szkół publicznych oraz dla niepublicznych placówek oświatowych 
/M.Piechocki/ 
Zmiana uchwały istniejącej wynika m.in. z tego, że nowopowstała organizacja BONA 
FIDES chce założyć placówkę oświatową dla dzieci z ciężkimi sprzężeniami, a powiat 
będzie przekazywał cześć dotacji oświatowej tej organizacji. Do powiatu przybędzie 
270.000zł.Nie było uwag.  
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 10/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU - 0 

 
• Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIX/254/2010 z dn. 24 lutego 

2010r. w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości PFRON przeznaczonych 
na te zadania w 2010r. /M.Piechocki/ 
W związku z niewykorzystanymi środkami PFRON na aktywizację osób 
niepełnosprawnych dyrektor PUP Wągrowiec proponuje przekazać zaoszczędzone 
środki do PCPR  w celu rozdysponowania na inny cel służący osobom 
niepełnosprawnym. PCPR po zaciągnięciu opinii Rady Społecznej ds. Osób 
Niepełnosprawnych proponuje zaoszczędzone środki przeznaczyć na dofinansowanie 
sprzętu rehabilitacyjnego. Nie było uwag.    
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 10 / ZA - 10/ PRZECIW - 0  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU – 0 

 
O godz.17.50 Przewodniczący Komisji ogłasza przerwę. Obrady opuszcza M.Piechocki.  
Od tego momentu obecnych na Sali jest  9 radnych – członków Komisji. Przybywa na salę 
obrad E.Owczarzak. 
 

• Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w rodzinie 
zastępczej /E.Owczarzak/ 
Kierownik PCPR przedstawiła założenia i charakterystykę projektu uchwały.  
Omówiła szczegółowo zasady zwolnień i przypadki, w których się to stosuje. Przy 
opiniowaniu J.Sulikowski był przeciw  całkowitemu zwalnianiu z opłat. 
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 9 / ZA - 8/ PRZECIW - 1  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU - 0 

 
• Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania rodziców dzieci, osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także 
opiekunów prawnych lub kuratorów  z opłat  za  pobyt dziecka oraz osoby 
pełnoletniej w placówce opiekuńczo-wychowawczej. 
Kierownik PCPR przedstawiła założenia i charakterystykę projektu uchwały. Omówiła 
szczegółowo zasady zwolnień i przypadki, w których się to stosuje. Przy opiniowaniu 
J.Sulikowski był przeciw  całkowitemu zwalnianiu z opłat.   
Opinia komisji – pozytywna  
Obecnych - 9 / ZA - 8/ PRZECIW - 1  / WSTRZYMUJĄCY SIĘ OD GŁOSU- 0 
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4. Zakończenie posiedzenia  
 
Przed zakończeniem posiedzenia radni zapoznali się i dyskutowali nad Koncepcją Rozwoju 
i Funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. Są zgodni z negatywną 
opinią PCPR w sprawie ulokowania w DPS osób chorych psychicznie.  
Zakończenie posiedzenia Komisji nastąpiło o godzinie 18.30.   

 
 
 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
1. Zapytania 
Odnotowano w opisie przebiegu dyskusji. 
 
2. Opinie 
Nie odnotowano 
 
3. Stanowiska 
Nie odnotowano 
 
4. Wnioski 
Nie odnotowano 
 
 
 
 
 
 
  ____________________________                            _____________________ 
         Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji   
 
 

  
  

 

 


